
Jegyzőkönyv 

 

Amely készült: a Kaposváron, a Deseda Tájvédelméért és Fejlesztéséért Közhasznú Egyesület 

nyilvános-kibővített elnökségi üléséről 2014. 02. 21.-én. 

Jelen vannak: Sárdi Péter elnök, Kunváriné József Erzsébet gazdasági felelős, Zsoldos Károlyné 

számvizsgáló, Bokréta Anikó, Toronyi József, Váradi-Bierer Andrea, Miklós Róbert, Juhász Tamás, 

elnökségi tagok, továbbá Dávid János kertbarát elnök, Erdős Tibor, Erdős Tiborné, Miklós Gabi. 

Horgászegyesület részéről: Kozári Miklós elnök, Kovács Gábor vezető halőr.  

Jegyzőkönyv-vezető: Miklós Róbert 

Sárdi Péter elnök köszönti a kibővített elnökségi ülés résztvevőit és vendéglátóinkat és megállapítja, 

hogy az elnökség 7 taggal határozatképes. A döntést igénylő kérdésekben a részvevők teljes 

körének szavazását kéri. 

 

Napirend:  

- Az Egyesület 2014. évi programjának előkészítése. 

- Pénzügyi jelentés elfogadása. 

- Az Egyesületi Kertbarát-kör tevékenységének, ez évi terveinek ismertetése. 

- Személyi ügyek 

- Téli hó eltakarítás körül kialakult helyzet tisztázása 

- Egyebek. 

 

Sárdi Péter elnök köszönti a résztvevőket. A decemberi informális elnökségi összejövetelen 

felvetett kérdések kiérlelődése után döntést kell az elnökségnek hoznia szervezeti, tagsági és 

személyi ügyekben és programot kell készíteni az elnökség illetve az egyesület tervszerű 

működéséhez. Csatlakozni kívánunk a Kaposvári Horgászegyesület programjaihoz, ezért kéri 

Kozári elnök úrtól a Horgászegyesület ez évi programjának ismertetését. 

 

Kozári Miklós ismerteti egyesületük programját (megtekinthető az Egyesület honlapján) 

amennyiben a rendezvények lebonyolításához szükség van közreműködésre, időben értesítést fog 

küldeni. A legközelebbi, május elsejei nyitó rendezvényre résztvevőként hívja meg a Deseda Kh. 

Egyesület tagságát a Füredi-szőlő hegy alá, ahol a Füredi Hegyi-gazdák Egyesülete is aktív 

résztvevő lesz. 

 

Sárdi Péter kezdeményező javaslata és a hozzászólások nyomán az Egyesület 2014. évi tervezhető 

programját a következő képen szavazta meg az Elnökség: 

 

- Tavaszi parttakarítás (a városi programokhoz csatlakozva, később meghatározott 

időpontban). 

- Desedai fórum a város-vezetés meghívásával, amely egyben az Egyesület rendes évi 

közgyűlése is lesz, elnökségi beszámolóval és a közgyűlési szintű szavazást igénylő 

kérdések megtárgyalásával. A tervezett időpont május hónap, a Toponári kultúrházzal és a 

meghívottakkal való egyeztetés után pontosítva. 

- Más formában, új helyszínen, más elnevezéssel és megváltozott időpontban a  VII. Deseda-

parti BÚCSÚ megtartása. (Külön napirend keretében részletezve…) 

- Negyedévente rendszeres és szükség szerinti elnökségi ülések megtartása.  

- Kertbarát-köri programok:  

1.) Minden hónap első hétfőjén (januártól áprilisig, illetve októbertől decemberig) kertbarát-

köri összejövetel 18 órától a Kúltur-házban. 

2.) Toponári borverseny 03. 29-én. 

3.) Május hónapban szakmai kirándulás Mura menti szőlészetek és ősi magyar fajtákat 

bemutató oltvány telep meglátogatásával, vásárlási lehetőséggel. 

4.) Metszési bemutató alkalmas időpontban. 

5.) Meghívásos borversenyeken való részvétel (Füred, Töröcske stb.) 

 

Kunváriné József Erzsébet gazdasági felelős tájékoztatta az elnökséget a pénzügyi helyzetről. 



Az eredményesen lezárult pályázat pályázati számlájának és az útépítési alszámla megszüntetése 

után a főszámlánkon 682 254 Ft van, a pénztárunkban 101 029 Ft van így ez évben 784.029 Ft felett 

rendelkezik az Egyesület. 

A BÚCSÚ-i rendezvény alacsony részvétel mellett jelentős kiadást jelentett ezért javasolja 

felülvizsgálni a rendezvény egyesületi költségviselésének mértékét és inkább piknik jellegű 

rendezvényt javasol. 

A 2013 évi tagdíjfizetési kampányunk (felhívó levél, csekk csatolása, kimutatás a tagsági 

befizetésekről és tájékoztatás a mulasztás következményeiről) nem hozott megfelelő eredményt.  

Javasolja az aktív tagokról kimutatás készítését. 

Gazdasági vezető felhívja a figyelmet az 1 % ok felajánlásának fontosságára. 

(A Deseda Kh. Egyesület számla száma: 67000069 11017419, adó száma: 18782417-1-14) 

 

A felvetések nyomán a Deseda Kh. Egyesület Elnöksége egyöntetű szavazással az alábbi döntéseket 

hozta: 

 

I.  AZ ELNÖKSÉG A 2013 ÉVI DÖNTÉSÉNEK MEGFELELŐEN KÉSZÍTSE EL 

AZOKNAK A TAGOKNAK A LISTÁJÁT, AKIK FOLYAMATOSAN 

(LEGALÁBB KÉT EGYMÁST KÖVETŐ ÉVBEN) TAGDÍJAT FIZETTEK. 

ŐK AZ EGYESÜLET SZAVAZÓKÉPES AKTÍV TAGJAI. KÉSZÜLJÖN 

LISTA A TAGDÍJ FIZETÉSSEL ELMARADT TAGOKRÓL. ŐK AZ 

EGYESÜLET PÁRTOLÓ TAGJAI AKIK A TAGDÍJ FIZETÉSSEL 

AUTOMATIKUSAN VISSZAKERÜLNEK AZ AKTÍV TAGOK KÖZÉ. 

KIZÁRÁSRA NE KERÜLJÖN SOR! 

II. AZ EGYESÜLET AZ EDDIGI KÖZGYŰLÉSSEL EGYBEKÖTÖTT BÚCSÚ I 

RENDEZVÉNY HELYETT (de a hagyományteremtő folytonosságot fenntartva) 

KÖZÖSSÉGI RENDEZVÉNYKÉNT DESEDAPARTI PIKNIKET SZERVEZ 

2014. SZEPTEMBER 06-ÁN A HORGÁSZEGYESÜLET PAVILONJÁBAN. 

A Kertbarát-kör tartsa fenn a HARANGLÁB-nál az augusztusi rendezvényt, 

javasolt ebben az időben családi, baráti rendezvényeket szervezni. 

 

Sárdi Péter Elnök javaslatot tett Dávid Jánosnak az Egyesület kertbarát-köre elnökének az 

Egyesület Elnökségébe való beválasztására. 

 

III.  AZ EGYESÜLET ELNÖKSÉGE DÁVID JÁNOS URAT AZ EGYESÜLET 

ELNÖKSÉGÉBE EGYÖNTETŰ SZAVAZÁSSAL BEVÁLASZTOTTA.  

 

Erdős Tiborné arról tájékoztatta az Elnökséget, hogy apróbb nagyobb lopások betörések sajnos ez 

évben is előfordultak a téli hónapokban főleg a külső utcákban. 

 

Sárdi Péter Elnök már kért találkozási lehetőséget a Város új rendőr főkapitányától, egyeztetett 

időpontban az elnökség más tagjaival együtt kérni fogjuk a kert-város nagyobb rendőri ellenőrzését 

a lopások, betörések megelőzése érdekében. 

 

Dávid János kéri az Egyesülettől a szakmai kirándulás a borverseny támogatását. 

 

IV.  AZ EGYESÜLET ELNÖKSÉGE EGYÖNTETŰ SZAVAZÁSSAL DÖNTÖTT 

ARRÓL, HOGY A SZAKMAI KIRÁNDULÁST (2014: 65000 Ft) ÉS A 

BORVERSENYT A TAVALYI SZINTEN TÁMOGATJA.  

 

Juhász Tamás tájékoztatta az Elnökséget, hogy az idei közlekedési fennakadásokat okozó hóesés, a 

hegyen lakóknak jelentős problémákat okozott. Sajnos csak a saját költségükön tudták megoldani a 

hó eltolást, a korábbi évek gyakorlatának megfelelő, az Egyesület közhasznúsági jellegéből adódó 

támogatás ez évben elmaradt. A probléma feloldására az Elnökség egyöntetű szavazással a 

következő döntést hozta: 

 



V. AZ EGYESÜLET ELNÖKSÉGÉNEK A KERTVÁROSBAN LAKÓ TAGJAI 

FELHATALMAZÁST KAPNAK ARRA, HOGY KÜLÖN KÉRÉS NÉLKÜL 

ÉVENTE MEGHATÁROZOTT KERET (2014/15: 40.000 Ft) 

FELHASZNÁLÁSÁVAL RENDELKEZHETNEK EGY-EGY TÉLI 

SZEZONBAN A HÓELTAKARÍTÁS MEGRENDELÉSE ÜGYÉBEN. 

 

Elnökség megtárgyalta a honlap hatékonyabb felhasználásának lehetőségeit. A honlapon 

aktualizálni kell az elnökséggel kapcsolatos adatokat, 2014-től tegyük közzé az elnökségi 

jegyzőkönyveket, határozatokat, tagsági listákat is. Itt kerüljön megjelenítésre a rendezvények 

időpontja, a felhívások stb. A honlapot vegye használatba a kertbarát kör is. Tisztázni kell, hogy a 

honlap készítő passzivitását a díj kifizetésének elmaradása okozza-e. Számla ellenében fizessük ki a 

készítőnek a díjat. Az ügyben a közeli jövőben egy szűkebb team járjon el.  

  

 

 

 

 

                                                                 kmft. 

Miklós Róbert 

         sk. 


